
Protokół Nr XXXIII/2021 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 18.06.2021 r. 
 
Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara 
Przybylik. 
Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 
Miejsce odbycia sesji – Miejsko-Gminna Biblioteka Publiczna w Pilicy.  
 
W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.1504 udział wzięło 15 radnych na ogólny stan Rady 
wynoszący 15 osób. 
Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 
- Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 
- Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Joanna Ślusarczyk, 
- Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Małgorzata Flak,   
- sołtysi. 
Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
Ad 1. 
     Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik 
Protokół Nr XXXII/2020 został przyjęty jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. 
 
Ad 3,4a. 
Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy rozpatrzenia raportu o stanie gminy Pilica za 2020 rok 
oraz przeprowadzenia debaty. 
Przytoczyła przepisy ustawy o samorządzie gminnym, dotyczące raportu o stanie gminy oraz 
procedury udzielenia wotum zaufania. 
Następnie głos zabrał Pan Burmistrz. Wystąpienie Pana Burmistrza dotyczyło raportu o stanie 
gminy Pilica za 2020 rok, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu i jest upubliczniony na 
stronie internetowej Urzędu, a radni otrzymali go w terminie do końca maja br. 
Pani Przewodnicząca, po uprzednim poinformowaniu, że wczoraj upłynął termin składania 
zgłoszeń do udziału w debacie przez mieszkańców i nie wpłynęło żadne zgłoszenie, otworzyła 
debatę nad raportem o stanie gminy Pilica za 2020 rok. 
Pan Wojciech Gamrot – Wiceprzewodniczący Rady nadmienił, że rok 2020 był ciężkim rokiem ze 
względu na pandemię. Zwrócił, między innymi, uwagę na wysokość pozyskanych środków 
unijnych, na dobrą współpracę Burmistrza z jednostkami organizacyjnymi gminy, które się 
rozwijają i są dobrze wyposażone. Zaznaczył, że rozwijają się również sołectwa, które korzystają ze 
środków funduszu sołeckiego. Podkreślił, że została ukończona duża inwestycja – tj. budowa i 
modernizacja sieci sanitarnej i wodociągowej. Zwrócił też uwagę, że w 2020 r. liczba mieszkańców 
gminy zmalała o 160 osób w stosunku do 2019 r. Zaznaczył, że w gminie Pilica „dużo się robi” i nie 
jest to tylko jego opinia, ale również mieszkańców gmin ościennych. Podziękował Panu 
Burmistrzowi za pracę na rzecz Gminy. 
W dalszej kolejności głos zabrał Pan Tomasz Karpała – II Wiceprzewodniczący Rady. Zaznaczył 
między innymi, że widoczna jest zmiana gminy - sołectw na lepsze. Podkreślił, że szkoły są 
doposażone na miarę XXI wieku, nie miały problemu z nauczaniem zdalnym. Stwierdził, że Pan 
Burmistrz stworzył odpowiedni „klimat” do współpracy radnych, pochyla się nawet nad drobnymi 
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sprawami i ma czas na rozmowę z radnymi, sołtysami i mieszkańcami. Podziękował Panu 
Burmistrzowi za jego zaangażowanie.   
Nikt inny nie zabrał głosu w debacie nad raportem. 
Pani Przewodnicząca zamknęła debatę i udzieliła głosu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Kazimierz Grzesiak wniósł o udzielenie Burmistrzowi 
wotum zaufania.  
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Pilica wotum zaufania, stanowiący załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Pani Przewodnicząca Rady, po przypomnieniu sposobu głosowania, poddała projekt uchwały w 
sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Pilica wotum zaufania pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej  
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań,  
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu – 15 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak”, nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie”, ani pod wyrazem „wstrzymuję się”. 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Pilica wotum zaufania została podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała Nr XXXIII/201/2021. 
 
Ad 4b. 
    Następnie Pani Przewodnicząca podjęła temat rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Pilica za 2020 r. Pani 
Małgorzata Flak – Skarbnik Miasta i Gminy wyjaśniła, że ustawa o finansach publicznych nakłada 
na Radę Gminy obowiązek rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu. Nadmieniła, między innymi, że sprawozdanie z wykonania 
budżetu za 2020 r. wraz z informacją o stanie mienia gminy zostało przekazane radnym, a także 
Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Katowicach celem zaopiniowania. 
Oznajmiła, że opina Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna z uwagami.  
Pani Skarbnik poinformowała również o sprawozdaniu finansowym, na podstawie jakich danych 
zostało sporządzone i z czego się składa.    
Wyjaśniła, że na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu 
za 2020 r., sprawozdanie finansowe, informację o stanie gminy, opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o sprawozdaniu z uwagami oraz złożyła wyjaśnienia odnośnie uwag, które to 
wyjaśnienia Komisja uznała za wystarczające.  
Pani Skarbnik zarekomendowała Radzie podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Pilica za 2020 r. 
Sprawozdanie finansowe, sprawozdanie z wykonania budżetu gminy, informacja o stanie mienia 
gminy oraz opinia RIO stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 
Miasta i Gminy Pilica za 2020 r., który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Pilica za 2020 r. 
pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej  
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
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Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań,  
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu – 15 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak”, nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie”, ani pod wyrazem „wstrzymuję się”. 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Pilica  za 2020 r. została podjęta 
jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest Nr XXXIII/202/2021. 
 
Ad 4c. 
Przystępując do sprawy udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Pilica z tytułu 
wykonania budżetu za rok 2020, Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Przewodniczącemu Komisji 
Rewizyjnej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Pan Kazimierz Grzesiak wyjaśnił, że zgodnie z ustawą o 
samorządzie gminnym i Regulaminem Komisji Rewizyjnej, Komisja Rewizyjna opiniuje wykonanie 
budżetu gminy i występuje z wnioskiem do Rady Gminy w sprawie absolutorium dla Burmistrza, 
który to wniosek podlega zaopiniowaniu przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Poinformował, że 
Komisja na posiedzeniu w dniu 1 czerwca br. rozpatrzyła sprawozdanie finansowe, sprawozdanie z 
wykonania budżetu za 2020 rok wraz opinią RIO oraz  
dokonała analizy informacji o stanie mienia komunalnego i jednogłośnie wypowiedziała się za 
przyjęciem sprawozdania z wykonania budżetu i jednogłośnie zawnioskowała o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi za 2020 rok. Zaznaczył, że Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie 
zaopiniowała wniosek Komisji Rewizyjnej – opinia RIO wyrażona jest Uchwałą Nr 
4200/VII/102/2021. W imieniu Komisji, Przewodniczący - Pan Kazimierz Grzesiak zawnioskował o 
udzielenie absolutorium Burmistrzowi. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Pilica z tytułu wykonania budżetu za rok 2020, 
stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 
Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Pilica z tytułu wykonania budżetu za rok 2020 pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej  
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, stanowiącego 
załącznik do niniejszego protokołu – 15 radnych postawiło znak x w kratce pod wyrazem „tak”, nikt 
nie postawił znaku x pod wyrazem „nie”, ani pod wyrazem „wstrzymuję się”. 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Miasta i Gminy Pilica z tytułu wykonania budżetu za rok 2020 została podjęta jednogłośnie. Jest to 
Uchwała Nr XXXIII/203/2021. 
 
Ad 4d. 
Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca podjęła sprawę zmian w budżecie gminy na 
2021 rok. 
Projekt uchwały w tej sprawie omówiła Pani Małgorzata Flak – Skarbnik Miasta i Gminy - wg 
projektu załączonego do niniejszego protokołu.  
Zaproponowane zmiany polegały na zwiększeniu planu dochodów o łączną kwotę 30.025 zł, na 
zadania własne i zlecone, zwiększeniu planu wydatków o łączną kwotę 114.430 zł na zadania 
własne i zlecone oraz zmniejszeniu planu wydatków o łączną kwotę 84.414 zł na zadania własne i 
zlecone.  
Radni nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionej propozycji zmian w budżecie gminy.  
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Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok pod 
głosowanie.  
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej kratki 
przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań,  
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu – 15 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak”, nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie”, ani pod wyrazem „wstrzymuję się”. 
 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok 
została podjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest Nr XXXIII/204/2021. 
 
Ad 4e. 
      W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2026. Projekt uchwały w 
powyższej sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, przedstawiła Pani Małgorzata 
Flak – Skarbnik Miasta i Gminy. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały dotyczącego  
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej, wynikających ze zmian w budżecie gminy 
wprowadzonych Zarządzeniem Burmistrza z dnia 7 czerwca br. oraz dzisiaj podjęta uchwałą. Pani 
Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
lata 2021 -2026 pod głosowanie.  
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej kratki 
przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 15 radnych na 15 obecnych głosowało za 
podjęciem uchwały (poprzez poniesienie ręki). Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki 
głosowania z imiennego wykazu głosowań, który   stanowi załącznik do niniejszego protokołu – 15 
radnych postawiło znak x w kratce pod  
wyrazem „tak”, nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie” ani pod wyrazem „wstrzymuję się”. 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
na lata 2021-2026 została podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała Nr XXXIII/205/2021. 
 
Ad 4f. 
Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Pilica do 2030 roku oraz 
określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii. Projekt uchwały 
w ww. sprawie omówiła Pani Sekretarz Miasta i Gminy. Pani Sekretarz wyjaśniła, że potrzeba 
rozpoczęcia prac nad opracowaniem Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Pilica do 2030 roku 
podyktowana jest rozpoczynającą się nową perspektywą finansową na lata 2021-2027. 
Zaznaczyła, że Strategia Rozwoju Miasta i Gminy jest dokumentem, który w nowej perspektywie 
finansowej, ułatwi pozyskiwanie środków zewnętrznych na realizację zadań własnych Gminy, a 
zostanie opracowany z uwzględnieniem aktualnych przepisów, uwarunkowań ekonomicznych, 
prawnych oraz zmieniających się potrzeb mieszkańców. Podkreśliła, że Strategia Rozwoju Miasta i 
Gminy Pilica do 2030 roku będzie wpisywać się w aktualne uwarunkowania wewnętrzne i 
zewnętrzne rozwoju społeczno – gospodarczego oraz w perspektywę finansową UE, będąc 
jednocześnie spójną z dokumentami strategicznymi na poziomie regionalnym i krajowym. 
Pani Sekretarz wyjaśniła też, że uchwała o przystąpieniu do opracowania Strategii Rozwoju Miasta 
i Gminy Pilica nie wymaga przeprowadzenia konsultacji społecznych, natomiast  konsultacjom 
społecznym podlega projekt Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Pilica. 
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag.  
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Wiceprzewodniczący Rady – Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Pilica do 2030 roku oraz 
określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, stanowiący 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej  
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań,  
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu – 15 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak”, nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie”, ani pod wyrazem „wstrzymuję się”. 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania projektu 
Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Pilica do 2030 roku oraz określenia szczegółowego trybu i 
harmonogramu opracowania projektu strategii została podjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona 
jest Nr XXXIII/206/2021. 

 
Ad 4g. 
     Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia Raportu z 
wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Pilica na lata 2016-2019 z uwzględnieniem 
perspektywy na lata 2020-2023” oraz „Programu Ochrony Środowiska na lata 2019-2022 z 
uwzględnieniem perspektywy na lata 2023-2026”. 
Projekt uchwały w tej sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu przedstawiła Pani 
Sekretarz Miasta i Gminy. 
Pani Sekretarz wyjaśniła, że zgodnie z przepisami ustawy Prawo ochrony środowiska gminy 
zobowiązane są do uchwalenia programu ochrony środowiska, w celu realizacji polityki 
ekologicznej państwa. 
Przypominała, że programu ochrony środowiska dla Gminy Pilica został uchwalony 5 grudnia 2019 
r. i obowiązuje od 2019 r. do 2022 r. z uwzględnieniem perspektywy na lata 2020-2023. 
Pani Sekretarz wyjaśniła, że ustawa Prawo ochrony środowiska nakłada na organ wykonawczy 
gminy obowiązek sporządzania co 2 lata raportu z realizacji programu i przedstawienia go Radzie 
Gminy. 
Poinformowała, że w 2019 r. obowiązywał też wcześniejszy program ochrony środowiska, który 
został uchwalony w 2016 r. 
Zaznaczyła, że proponowany do przyjęcia raport obejmuje okres sprawozdawczy 2019 r.  – 2020 r. 
i jest podsumowaniem działań podjętych dla realizacji zadań i osiągnięcia celów nakreślonych w 
Programie w postaci tabelarycznego zestawienia.  
Podkreśliła, że zadania wyznaczone w ramach Programów Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy 
Pilica zostały zrealizowane w całości lub częściowo, zgodnie z zamierzeniami inwestycyjnymi. 
Zaznaczyła, że władze gminy oraz inne podmioty odpowiedzialne za realizację Programu główne 
nakłady finansowe przeznaczały między innymi na termomodernizację budynków, wymianę źródeł 
ciepła na bardziej ekologiczne i na modernizację oświetlenia. Raport zawiera pozytywną ocenę 
realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Pilica za lata 2019-2020. Zaleca się kontynuację 
realizacji wyznaczonych zadań dla dalszej ochrony i poprawy jakości środowiska. 
Pani Sekretarz oznajmiła też, że raport z realizacji programu ochrony środowiska po 
przedstawieniu Radzie Gminy przekazywany jest do Zarządu Powiatu. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag.  
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Raportu z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Pilica na lata 2016-2019 z 
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uwzględnieniem perspektywy na lata 2020-2023” oraz „Programu Ochrony Środowiska na lata 
2019-2022 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2023-2026”, stanowiący załącznik do 
niniejszego protokołu. 
Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej  
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań,  
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu – 15 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak”, nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie”, ani pod wyrazem „wstrzymuję się”. 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcia Raportu z wykonania „Programu 
Ochrony Środowiska dla Gminy Pilica na lata 2016-2019 z uwzględnieniem perspektywy na lata 
2020-2023” oraz  „Programu Ochrony Środowiska na lata 2019-2022 z uwzględnieniem 
perspektywy na lata 2023-2026 została podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała Nr XXXIII/207/2021. 
 
Ad 4h, 4i, 4j. 
Następnie Pani Przewodnicząca ponownie udzieliła głosu Pani Sekretarz Miasta i Gminy, prosząc 
by przedstawiła trzy kolejne projekty uchwał, które dotyczą ogłoszenia tekstu jednolitego uchwał.  
Pani Sekretarz poinformowała, że proponowane do podjęcia dzisiaj uchwały w sprawach: 
 - ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania  
    czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Pilica, 
 - ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu  
    i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli  
    nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 
 - ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  
    za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie  
    odpadami komunalnymi, 
wynikają z przepisów ustawy z dnia 20 lipca 2000 r. o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych 
innych aktów prawnych, zobowiązujących  radę gminy do ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, 
która  została zmieniona, w ciągu 12 miesięcy od pierwszej jej nowelizacji.  
Pani Sekretarz poinformowała kiedy podstawowe uchwały w ww. sprawach zostały podjęte i kiedy 
zostały dokonane ich zmiany. 
Podkreśliła, że zaproponowane obecnie do podjęcia uchwały, dotyczące ogłoszenia tekstów 
jednolitych, nie zmieniają treści uchwał, a jedynie ogłaszają ich teksty jednolite.    
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag.  
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w sprawie ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Miasta i Gminy Pilica, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 
Pani Przewodnicząca  poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej  
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań,  
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu – 15 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak”, nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie”, ani pod wyrazem „wstrzymuję się”. 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w 
sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania  czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Pilica 
została podjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest Nr XXXIII/208/2021. 
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Wiceprzewodniczący Rady – Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w sprawie ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej  
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 15 radnych na 15 obecnych głosowało 
za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, stanowiącego 
załącznik do niniejszego protokołu – 15 radnych postawiło znak x w kratce pod wyrazem „tak”, nikt 
nie postawił znaku x pod wyrazem „nie”, ani pod wyrazem „wstrzymuję się”. Pani Przewodnicząca 
stwierdziła, że uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania  
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów została 
podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała Nr XXXIII/209/2021. 
        Wiceprzewodniczący Rady – Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w sprawie 
ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej  
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań,  
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu – 15 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak”, nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie”, ani pod wyrazem „wstrzymuję się”. 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały    w 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta jednogłośnie.  Uchwała 
oznaczona jest Nr XXXIII/210/2021. 
 
Ad 5. 
     Pan Burmistrz podziękował Radzie za udzielenie wotum zaufania oraz absolutorium. 
Zadeklarował dalszą pracę na rzecz samorządu i mieszkańców. Złożył podziękowania również 
pracownikom Urzędu i sołtysom.  
Następnie głos zabrała Pani Sekretarz Miasta i Gminy.  
Pani Sekretarz zaprosiła radnych i sołtysów, a za ich pośrednictwem mieszkańców gminy na 
spotkanie informacyjne o zasadach dofinansowania z programu „Czyste powietrze”, które 
odbędzie się w dniu 21.06.2021 r. o godz.1600 w Miejsko-Gminnej Bibliotece Publicznej w Pilicy. 
Poinformowała również o utworzeniu Gminnego Punktu Konsultacyjno-Informacyjnego Programu 
„Czyste Powietrze”.  
Ponadto Pani Sekretarz przedstawiła komunikat Burmistrza jako Gminnego Komisarza Spisowego 
w sprawie powszechnego spisu ludności i mieszkań, informujący o możliwości dokonania spisu i jak 
sprawdzić tożsamość rachmistrza spisowego.  
Pani Przewodnicząca, w imieniu mieszkańców wsi Kidów na czele z Panem sołtysem, podziękowała 
Panu Burmistrzowi za dofinansowanie utwardzenia placu gminnego w Kidowie przed cmentarzem. 
Podkreśliła znaczenie tej inwestycji zarówno dla mieszkańców Kidowa jak i dla osób spoza terenu 
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gminy. Pani Przewodnicząca nadmieniła, że często słyszy opinię, że na gminie Pilica wszędzie widać 
rękę gospodarza. 
Innych spraw nie podjęto. 
 
Ad 6. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym za 
udział w sesji i zamknęła obrady – godz.1630. 
 
Protokołowała: 
 
Załączniki do protokołu:  

1) listy obecności - radnych i sołtysów; 
2) raport o stanie gminy Pilica za 2020 rok, 
3) sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2020 r., sprawozdanie finansowe za 2020 r.,  
    informacja o stanie mienia Miasta i Gminy Pilica za 2020 rok;   
4) kserokopie wniosku Komisji Rewizyjnej i opinii RIO; 
5) projekty uchwał; 
6) imienne wykazy głosowań nad projektami uchwał;   
7) uchwały Nr XXXIII/201/2021, Nr XXXIII/202/2021, Nr XXXIII/203/2021, 
    Nr XXXIII/204/2021, Nr XXXIII/205/2021, Nr XXXIII/206/2021, Nr XXXIII/207/2021,   
    Nr XXXIII/208/2021, Nr XXXIII/209/2021, XXXIII/210/2021; 
8) nagranie audio – wideo z przebiegu sesji. 
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